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Referat - styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb

 Møtenummer 2

Sted Klubbhuset, Trandum, Mogreina

Dag, dato Onsdag 5. februar 2025

Fremmøte Thomas, Anette, Charlotte, Hege, Steinar, Marita, Marie-Kristine

Ikke møtt Heidi

Klokkeslett 1830

Saksliste
01/25 Godkjenning av møteinnkalling 
Godkjent/ Styret er beslutningsdyktig

02/25 Godkjenning av referat fra forrige styremøte
Godkjent

03/25 Gjennomgang økonomi
Kasserer har sendt status til 
Driftsresultat – kr   40 610
Bokført saldo – kr 572 457
Ønsker i fremtiden oversikter over hvordan klubben ligger an iht budsjett.

Sak 04/25

Tittel Nytt fra gruppene

Bruks Intet nytt

Grunnleggende 
lydighet
v/Tone

Startet opp med trening i dag 5.2.25 

Nosework
v/Lene

Godt oppmøte, flere som har meldt seg på LGT (lukt gjenkjennings test)

Rallylydighet
v/Leni/Hilde

Intet nytt

Agility Intet nytt

Sak 18/24
Tittel Kurs i klubben
Informasjon Forslag – arrangere NKK trinn 1 kurs?

Kontakte NKK hvordan det gjøres? 
Har vært i kontakt med Hadeland brukshundklubb, og fått svar på de 
fleste spørsmål. Her må vi evt sette av tidsperiode som klubben ønsker å 
arrangere trinn 1 kurs slik at jeg kan gå videre. NKK har 4 ukers 
behandlingstid, og deltakere skal meldes til eksamen som også er 4 uker.
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Lodde stemningen for hvor mange som ønsker Trinn 1 og 2 kurs.

I tillegg til Marita og Heidi Å som har meldt interesse, har vi fått 1 e-
post, så til sammen 3 stk, Det er pr. nå ytterligere 2 som er interessert. 

Kommentar
Ansvarlig Heidi 
Status Videreføres

Sak 26/24
Tittel NOHK 50 år i 2026
Informasjon Lokale og arr.komitee må på plass. 

Steinar og Tone er allerede inne. Anette og Marita joiner. 
Kommentar
Ansvarlig Steinar
Status Videreføres

Sak 34/24
Tittel Temakveld medlemmer
Informasjon Steinar ønsker temakveld i klubben. 

Foredrag om førstehjelp og ernæring for hund (nøytral) – kr 8000 + mva
For medlemmer gratis, for ikke medlemmer kr 100.
Vi tar det der. 
Etter årsmøte en gang, sent mars/tidlig april.

Steinar tar kontakt med kursansvarlig.

Kommentar Steinar har svart K9, venter på forslag til dato.
Ansvarlig Steinar 
Status Videreføres

Sak 05/25
Tittel Årsmøte
Informasjon Årsberetning for 2024 og handlingsplaner for 2025 – vi mangler fortsatt 

bruks og hverdagslydighet  
Årsmøte blir 27 februar 25 kl 1900. Frist saker : 30. januar 2025

Innkalling til årsmøte
Saksliste .
Årsberetning – mangler tall fra kasserer og gjennomlesing
Regnskap med revisors beretning – kasserer har status
Forslag / saker som medlemmene eller styret  har meldt inn– ingen 
saker.
Budsjett for neste år inkl handlingsplan – kasserer har status 
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budsjett/Handlingsplaner er ok
Forslag til kandidater –. 

Treningsavgift, forslag til årsmøtet (fremgår i økonomiske 
retningslinjer)
Forslag om å øke til kr 1000 per år, pga økte investeringer og 
driftsutgifter.  Gjelder fra 2026. 

Vedtekter
Oppdatert ihht Nkks lovmal – må være på årsmøtet fra styret

Tall til årsmøteprotokollen 
Kasserer må sende inn følgende tall slik av følgende setning gir 
mening:. Det ble budsjettert med xx, men klubben endte opp med xx. 
Dette skyldes i hovedsak xx
Frist for å sende ut innkalling med saksliste er 13 februar. 

Kommentar
Ansvarlig Styret
Status Videreføres

Sak 08/25
Tittel Treningsavgift 
Informasjon Alle som har betalt treningsavgift per 8 november 24 må få epost om 

frist for ny treningsavgift for 2025. Fristen 31 januar 2025.

Heidi sender ut. 

Kommentar e-poster er sendt ut, viktig å sjekke etter oppdaterte e-poster hos NKK
Ansvarlig Heidi
Status Avsluttes

Sak 09/25
Tittel Utleie til NBF.
Informasjon NBF har godtatt tilbudet. Det er helgen 26.4 kl 1000 – 1800 og 27.4 kl. 

0900 – 1700
Kommentar Vi må gi beskjed på hallen FB og alle gruppene om at det er opptatt i 

denne perioden.
Ansvarlig Hege
Status Avsluttes

Eventuelt/egen sak

Snøbrøyter har meldt om at en wire og ledning til hallen er kjørt av. Det er derfor ikke lys i 

hallen. Vi satser på at dette ordnes snarlig. Steinar er i dialog for å få orden. 
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Dette er nå ordnet.

Sak 31/24 – Hovedside facebook tas opp igjen første styremøte etter årsmøte.

Sakene over er gjennomlest på styremøtet og godkjent. 

NESTE MØTE: Årsmøtet

Heidi Sjøfn Ånerud  - Sekretær  


